

主旨: 115 學年度【福星校區】大學部舊生床位抽籤結果說明公告

The draw results of 2026 school year accommodation for undergraduate students.

公告事項 /Announcement:

中籤者務必仔細閱讀以下規定:

- 一、中籤同學請務必於 **2026 年 4 月 10 日(五)至 4 月 20 日(一)以前**，至宿舍服務台(福星 H 棟一樓)填妥住宿同意書並繳回，才算具有 115 學年度學生宿舍住宿資格。
- 二、逾期末繳回住宿同意書者視同放棄床位，不再個別電話通知，所釋出床位將依序通知候補，請務必維護自身權益。
- 三、核准住宿學生請於公告時間內(**2026 年 5 月 6 日至 5 月 20 日**)完成住宿費及保證金繳納(登入行動逢甲 APP-行動 e 製單-校內住宿費)。未於期限內完成繳費者，視同放棄床位，不得異議。**放棄床位者，已繳納之住宿費及保證金不予退還。**
- 四、中籤者不得私自轉讓床位。
- 五、寢室床位依福星校區住宿服務中心分配為主，如有其他特殊需求(如:跟誰同住等)，請於 **4 月 20 日前**上班時間至福星校區住宿服務中心辦公室(G 棟一樓)或宿舍服務台(福星 H 棟一樓)登記 (已有床位者才能登記)，**逾時不候。**
- 六、分配之寢室床位請於 **2026 年 7 月 15 日**後自行登錄【[MyFCU 逢甲人資訊服務入口網](#)】(校園生活-住宿-宿舍抽籤申請-個人床位申請)查詢分配之寢室床位，並列印學生宿舍住宿合約書。

Successful applicants must read the following rules carefully:

- I. You have to sign up Accommodation agreement and return the service desk (on the 1F of Building H) before deadline **2026/04/10 (Fri.) ~ 2026/04/20 (Mon.)**.
- II. It will be regarded as abandonment if fails to return the Accommodation agreement before deadline.
- III. Approved accommodation students are requested to complete the dormitory fee and deposit payment within the announcement time (**2026/5/6~2026/5/20**) on Mobile Feng Chia APP (e-Billing -payment slip). Those who fail to complete the payment within the time limit shall be deemed to have given up their beds without any objection. **Those who give up their beds will not be refunded the dormitory fee and deposit that have been paid.**
- IV. It is not allowed to transfer the bedroom.
- V. If you have special needs, please register in Fusing Campus Housing Service Center Office (First floor of Building G) or service desk (on the 1F of Building H) during business hours before **20 April, 2026**.
- VI. The dormitory beds are mainly allocated by the Fusing Campus Housing Service Center.
- VII. Distribution room & bed number will announce on [MyFcu](#) (Campus Life- Dormitory- Applying for Accommodations- Personal bed application) and printing out the Dormitory Contract after **July 15, 2026**.

候補者請仔細閱讀以下規定:

一、第一階段候補作業：

於 **2026 年 4 月 22 日(三)至 4 月 28 日(二)止**，依候補序號以簡訊或電話通知候補者至福星校區住宿服務中心辦公室(G 棟一樓)填寫住宿同意書，請同學務必注意相關訊息。

二、第二階段候補作業：

第一階段候補作業未補到，欲參加第二階段候補者，請填寫線上登記表單。

1. 申請時間：**2026 年 4 月 13 日(一)上午 10:00 至 8 月 6 日(四)**填寫線上表單登記候補，表單連結 <https://forms.gle/j1BvdHwH48mixAhC8>
2. 候補時間：**9 月 1 日**後以電話逐一通知確認 (若有空餘床位將提前通知)，並登入 MyFCU 逢甲人資訊入口網 (路徑:校園生活-住宿-宿舍抽籤申請-個人床位申請)查詢分配之寢室房號及繳費方式。
3. 候補方式：俟新生抽籤分配完畢後釋出的床位，僅依抽籤之候補序號遞補有登記第二階段候補的同學，無登記者視同放棄。
4. 以電話逐一通知確認，請同學務必注意相關訊息。
5. 未登記抽籤同學若欲候補床位，則排序於有候補序號同學之後。

三、若您有校外賃居的需求，建議請至本校學生事務處生活輔導組「即時賃居（租屋）資訊（<https://student.fcu.edu.tw/rent/>）」幫助您尋找適合的校外賃居處所。

Candidates please read the following rules carefully:

I. First Stage of the Application for Dorm Vacancies:

We will inform you according waiting number via text message or by phone from **April 22 (Wed.), 2026 to April 28 (Tues.), 2026**. Please go to the Fusing Campus Housing Service Center (First floor of Building G) to fill in the Accommodation agreement. Please be sure to pay attention to the relevant information.

II. Second Stage of the Application for Dorm Vacancies:

If you are not admitted in the first stage and want to participate in the second stage candidate, please fill out the online application form.

1. Date: **April 13 (Mon.) 10:00~ August 6 (Thurs.) 24:00, 2026.**
2. Method:
 - (1) Online registration, website: <https://forms.gle/j1BvdHwH48mixAhC8>
 - (2) Eligible applicants who do not complete online registration will be deemed as having waived their right.
3. Announcement:
 - (1) We will inform you according waiting number one after the other by phone after **September 1, 2026.**
 - (2) Distribution room & bed number, payment method will announce on MyFcu (Campus Life- Dormitory- Applying for Accommodations- Personal bed application).

III. If you need to rent housing off-campus, it is recommended to go to the "Instant Housing (Rental House) Information (<https://student.fcu.edu.tw/rent/>)" in Office of Student Affairs to help you find suitable off-campus rental housing.